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Zápis z 11. jednání Finančního výboru ZMČ Praha 1 konaného dne 29. 11. 2023 

Přítomni: Bc. Giancarlo Lamberti – předseda FV 

  Stanislav Lazar – místopředseda FV 

  Jolana Braunová – tajemnice FV 

Ing. Marika Mocková – členka FV 

  JUDr. Pavel Marc LL. M. – člen FV (pozdější příchod) 

  Mgr. Michal Vostřez – člen FV  

Ing. Karel Tabery – člen FV 

Ing. Jakub Veselý – člen FV 

Omluveni:           X 

Neomluveni:       X 

Přizvaní:          Tomáš Zbořil – asistent předsedy FV  

  Ing. Tomáš Heres – člen Rady MČ Praha 1 pro oblast financí a majetku  

  Ing. Vojtěch Ryvola – člen Rady MČ Praha 1 pro dopravu 

  Bc. Ludvík Czital – vedoucí ODOP (nepřítomen) 

  Mgr. Bc. Jakub Vaculín – pov. vedoucí OŽPČ 

Hosté:  Valerie Talacková MA, Mgr. Pavel Čižinský 

Zapisovatelka:  Jolana Braunová – tajemnice FV 

Zahájení jednání:  16:00 

Ukončení jednání: 18:35 

1) Úvod  

Jednání zahájil předseda výboru v 16:00 a konstatoval, že jednání je usnášeníschopné.  

2) Schválení navrženého programu 

Předseda výboru představil členům navržený program. JUDr. Marc navrhl zařazení bodu „Soudní spor 

Donlič Interier“ na jednání programu a předseda výboru nebyl proti. 

Hlasování číslo 122: Schválení navrženého programu 

FV schvaluje navržený program pro své 11. jednání. 

7 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 
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3) Schválení zápisu z 10. jednání 

Předseda se dotázal členů výboru, zda mají připomínky k zápisu. Nikdo k jeho obsahu nic nenamítal. 

 
Hlasování číslo 123: Schválení zápisu z 10. jednání. 

FV schvaluje zápis z 10. jednání výboru. 

7 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 
 

 

4) Volba ověřovatele zápisu 

Předseda výboru navrhl jako ověřovatele Stanislava Lazara a nechal výbor hlasovat. 

 

Hlasování číslo 124: Volba ověřovatele zápisu 

Ověřovatelem byl zvolen Stanislav Lazar. 

7 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

5) Výsledky hospodaření za 1 - 10/2023 za hlavní a ekonomickou činnost 

Předseda uvedl bod a dotázal se členů na jejich dotazy k podkladům, které jim byly zaslány. K 

příjmové části se JUDr. Marc dotázal, zda je u výběru pokut za parkování v ZPS rostoucí trend. Na to 

reagoval předseda výboru s tím, že toto je ještě brzy hodnotit a bude možné tuto kapitolu hodnotit s 

delším časovým odstupem. JUDr. Marc žádá o vysvětlení, proč se rozpočtují finanční prostředky na 

období, ve kterém investice probíhat nebude. Na dané téma odpověděl Ing. Heres s tím, že musí být 

rozpočtována ve 100% rozsahu, aby bylo možné investice provádět. 

 

Členům bude zaslán materiál z jednání Rady ohledně bytové politiky. 

 

Hlasování číslo 125: Výsledky hospodaření za 1 - 10/2023 za hlavní a ekonomickou 

činnost 

FV ZMČ P1 bere na vědomí Výsledky hospodaření za 1 - 10/2023 za hlavní a 

ekonomickou činnost. 

7 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 
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6) Problematika dopravně-bezpečnostních technických zařízení na Praze 1 a finančních 

aspektů s tím spojených 

Předseda výboru představil bod, přivítal na jednání pana radního Ing. Ryvolu a informoval, že byl na 

jednání taktéž přizván Bc. Czital, který se pár hodin před jednáním omluvil. Předseda výboru předal 

slovo JUDr. Marcovi, aby se mohl ptát na své dotazy v rámci dopravně bezpečnostních opatření, o 

kterých se na předchozím jednání diskutovalo. Ing. Ryvola představil členům výboru myšlenku, že by 

byly sloupky převedeny pod magistrát Hlavního města Prahy, s tím že tento proces již probíhá. 

Předseda výboru zašle k vyjádření správci kapitoly usnesení ohledně žádosti o analýzu hospodárnosti. 

Hlasování číslo 130: Problematika dopravně-bezpečnostních technických zařízení na 

Praze 1 a finančních aspektů s tím spojených 

 

FV ZMČ P1 bere na vědomí informace předložené Ing. V. Ryvolou (radního pro 

dopravu). 

 

7 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

Hlasování číslo 131: Problematika dopravně-bezpečnostních technických zařízení na 

Praze 1 a finančních aspektů s tím spojených 

 

FV ZMČ P1 žádá Radu MČ Praha 1 o analýzu hospodárnosti investic do výsuvných 

sloupků z rozpočtu MČ Praha 1 a hospodárnosti případného znovu zprovoznění 

stávajících sloupků. 

 

4 - PRO, 0 - PROTI, 2 - ZDRŽELO SE ( 1 NEHLASOVAL) 

 

7) Program anti graffiti 

Předseda uvedl bod a předal slovo JUDr. Marcovi, aby se mohl dotazovat Mgr. Bc. Vaculína na dotazy, 

které k danému tématu měl na minulém jednání. Mgr. Bc. Vaculín členům výboru představil program 

anti graffiti a zhodnotil jeho přínos. Následně proběhla mezi členy diskuse. 

 

Hlasování číslo 132: Program anti graffiti 

 

FV ZMČ P1 bere na vědomí informace předložené od J. Vaculína (pověřeného 

vedoucího OŽPČ). 

 

7 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 
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8) Rozpočtová opatření MČ Praha 1, kterými se mění závazné ukazatele rozpočtu na rok 2023 

- informace 

Předseda uvedl bod a dotázal se, zda mají členové nějaké dotazy k podkladům, které jim byly s 

předstihem zaslány. Nikdo se s dotazem nepřihlásil. 

 

Hlasování číslo 126: Rozpočtová opatření MČ Praha 1, kterými se mění závazné ukazatele 

rozpočtu na rok 2023 - informace 

FV ZMČ P1 bere na vědomí Rozpočtová opatření MČ Praha 1, kterými se mění závazné 

ukazatele rozpočtu na rok 2023. 

7 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

9) Pravidla rozpočtového provizoria MČ Praha 1 na rok 2024 

Předseda uvedl bod a předal slovo radnímu pro finance, který členy seznámil s návrhem rozpočtového 

provizória. Následně proběhla krátká diskuse. 

Hlasování číslo 127: Pravidla rozpočtového provizoria MČ Praha 1 na rok 2024 

a) FV ZMČ P1 bere na vědomí Pravidla rozpočtového provizoria MČ Praha 1 na rok 2024; 

b) FV ZMČ P1 doporučuje Zastupitelstvu MČ Praha 1 schválit Pravidla rozpočtového 

provizoria MČ Praha 1 na rok 2024. 

7 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

10) Rozpočty příspěvkových organizací zřízených MČ Praha 1 na rok 2024, střednědobé výhledy 

rozpočtů na roky 2025 - 2026 a odpisové plány na rok 2024 

Předseda uvedl bod a předal slovo radnímu pro finance, aby členům daný bod představil a seznámil 

členy výboru s rozpočty příspěvkových organizací zřízených MČ Praha 1 pro rok 2024, se střednědobým 

výhledem rozpočtů pro roky 2025 a 2026 a s odpisovými plány pro rok 2024. Následně proběhla 

diskuze. 

Hlasování číslo 128: Rozpočty příspěvkových organizací zřízených MČ Praha 1 na rok 

2024, střednědobé výhledy rozpočtů na roky 2025 - 2026 a odpisové plány na rok 2024 

FV ZMČ P1 bere na vědomí Rozpočty příspěvkových organizací zřízených MČ Praha 1 na 

rok 2024, střednědobé výhledy rozpočtů na roky 2025 - 2026 a odpisové plány na rok 

2024. 

7 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 
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11) Plán ekonomické činnosti MČ Praha 1 na rok 2024 

Předseda uvedl bod a otevřel diskusi k předloženému plánu ekonomické činnosti. 

 

Hlasování číslo 129: Plán ekonomické činnosti MČ Praha 1 na rok 2024 

 

FV ZMČ P1 bere na vědomí plán ekonomické činnosti MČ Praha 1 na rok 2024. 

 

7 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

12) Personální audit ÚMČ P1 

Předseda uvedl bod, který byl diskutován na předchozím jednání a informoval členy, že žádaný materiál 

(materiál o personálním auditu včetně důvodové zprávy od pana tajemníka úřadu) ze strany JUDr. 

Marce jim byl předložen jako součást materiálů pro toto jednání. 

 

Hlasování číslo 133: Personální audit ÚMČ P1 

 

a) FV ZMČ P1 bere na vědomí odůvodnění personálního auditu; 

b) FV ZMČ P1 konstatuje, že souhlasí s personálním auditem, s jeho důvodem a jeho 

finančními podmínkami. 

 

7 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

13) Soudní spor Donlič Interier 

Předseda uvedl bod a nechal hlasovat o neveřejném projednávání bodu. 

 

Hlasování číslo 134: Soudní spor Donlič Interier 

 

FV ZMČ P1 schvaluje projednávání bodu „Soudní spor Donlič Interier“ jako neveřejné. 

 

7 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

Předseda předal slovo JUDr. Marcovi, který při úvodu jednání žádal o zařazení tohoto bodu. JUDr. Marc 

informoval členy výboru o proběhlém jednání se zástupci společnosti Donlič Interier, kterého se 

zúčastnil společně s dalším zastupitelem Mgr. Pavlem Čižinským. Předseda výboru se ho dotázal, 

z jakého titulu jednal a proč jednal bez vědomí právních zástupců, které městskou část v daném sporu 

zastupují. Na to JUDr. Marc reagoval, že může jednat i bez pověření úřadu, a že jednali za sebe. 

Předseda výboru poukázal na nebezpečí, jak tato situace může vypadat, když dojde k jednání 

s protistranou bez předchozího vědomí pověřeného člena vedení městské části a právních zástupců 
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městské části v daném sporu. JUDr. Marc sdělil, že bude zajištěno nové usnesení věřitelského výboru 

s nově dohodnutou částkou. 

 

Hlasování číslo 135: Soudní spor Donlič Interier 

 

FV ZMČ P1 bere na vědomí informace od JUDr. Marce. 

 

7 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

14) Různé 

Do bodu různé nikdo neměl žádné návrhy. 

Na závěr jednání předseda výboru poděkoval všem členům za jejich účast a ukončil jednání v 18:35. 

 

Příští jednání výboru se bude konat na úřadě MČ Praha 1, v místnosti č. 212 dne 11. 1. 2023 od 16:00. 

Schválil: Bc. Giancarlo Lamberti, předseda FV ZMČ Praha 1 v. r. 

Zapsala: Jolana Braunová, tajemnice FV ZMČ Praha 1 v. r. 

Ověřil: Stanislav Lazar, místopředseda FV ZMČ Praha 1 v. r. 


